
Referat fra bestyrelsesmøde i Munkerisparkens grundejerforeningen, 30. oktober 2013. 
 
Tilstede: Max, Inger, Vagn og Thomas 
Afbud: Ole 
 
1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Referatet blev godkendt. 
  
2. Meddelelser (feks kontakt til formanden fra medlemmer af foreningen) 
Ingen modtagne beskeder. 
  
3. Kommunekontakt 
3.1  Træer til plantning i private haver forventes leveret i november (8 stk) 
Max kontakter de husstande som har bestilt træer, når disse leveres. 
  
3.2  Kontakt til kommunen vedr. fældning af træer 
Bestyrelsen har rost kommunen for den hurtige fjernelse af vejtræerne og reetablering af 
fortovene. Selv om de resterende træer i fællesarealet er kommunens træer, har 
kommunen ikke set sig forpligtet til også at fjerne disse foreløbigt, pga den begrænsede 
gene disse udgør, på trods af at bestyrelsen har gjort kommunen opmærksom på, at især 
2 træer skygger ved nr. 56 og 64. Kommunen foreslår i stedet, at grundejerforeningen 
overtager ansvaret for de resterende 6 træer, hvoraf 4 står i fællesarealet, og 2 står i 
grønne områder ved hhv parcel nr 3 og 15.  
 
4. Daglig drift (feks fællesarealer, gartner, stier) 
Inger beder gartneren om at beskære diverse beplantninger på fællesarealer. Desuden 
beder Inger om et tilbud på at fjerne brombærbevoksning på stien mod Skovgårdsvej. 
 
5. Økonomi 
Intet at bemærke. 
  
6. Evt  
Intet at bemærke. 
 
 
/Thomas 


